

餐桌食堂桌员工台弘比鑫办公

产品名称	餐桌食堂桌员工台弘比鑫办公
公司名称	佛山市弘比鑫隔断屏风有限公司
价格	1990.00/一套
规格参数	
公司地址	佛山市南海区西樵镇联新十三队陈再潮厂房自编1号(住所申报)
联系电话	0757-28905123 13535817579

产品详情

餐桌材料:桌面25厘厚多层板贴防火板。

颜色:灰白

尺寸:桌2.2至2.4长*0.7*0.75高

椅子宽度 : 0.53米 , 深灰塑料。

脚材料:桌脚与面板的连接件为铝合金压铸成型 , 管型是40*60直径椭圆形管 , 1.5毫米厚 , 六脚拉梁。外喷白色烤漆 , 表面工艺:多次除油-酸洗-中和-表调-上膜-结晶-静电喷涂 , 脚表面烤漆暖白色磨砂 , 200度高温烘烤。全新尼龙脚垫防滑处理 , 可水平旋转调

报价是一张桌六张椅子的价格

Table material: fireproof board on the top of the table, 25 cm thick.

Colour: grey and white

Size: table 2.2 to 2.4 length *0.7*0.75 height

Width of chair: 0.53 m, dark gray plastic.

Foot material: The joint of the table foot and the panel is made of aluminum alloy by die casting. The tube is oval tube of 40*60 diameter, 1.5 mm thick, six-legged drawbeam. Spray white baking paint, surface process: remove oil for many times - pickling - neutralization - table adjustment - upper film - crystallization - electrostatic spraying, foot surface baking paint warm white frosted, 200 degree high temperature baking. New nylon foot pad anti-skid treatment, can be adjusted by horizontal rotation.

is the price of six chairs for a table